



产品认证证书

证书编号: CQC23134375881

发证日期: 2023 年 02 月 10 日

有效期至: 2028 年 02 月 09 日

委托人名称 珠海龙宇科技有限公司
及注册地址 珠海市斗门区乾务镇产城一路珠海龙宇科技工业园办公楼

制造商名称 珠海龙宇科技有限公司
及注册地址 珠海市斗门区乾务镇产城一路珠海龙宇科技工业园办公楼

生产企业名称 珠海龙宇科技有限公司
及生产地址 珠海市斗门区乾务镇产城一路珠海龙宇科技工业园

产品名称和系列、规格、型号 印制线路板
LYCCL-140,LYCCL-150,LYCCL-170,KB-6160,S1141 ,厚度:0.38-3.2mm 燃烧等级:V-0 ,
球压:160°C PTI 250 红外光谱,差示扫描量热和热重分析见报告:V084-36574-S

产品标准和技术要求 GB/T 19466.1-2004;GB/T 19466.2-2004;GB/T 19466.3-2004 ;GB/T 33047.1-2016;GB/T
4207-2022;GB/T 4588.2-1996;GB/T 5169.16-2017;GB/T 5169.21-2017;GB/T 6040-2019

认证模式 产品检测+获证后监督

上述产品符合 CQC13-471301-2018 认证规则的要求,特发此证。
证书有效期内本证书的有效性依据发证机构的定期监督获得保持。

可通过扫描下方二维码或登录国家认监委网站(www.cnca.gov.cn)查验证书信息



签发:

谢肇煦



中国质量认证中心





CERTIFICATE OF PRODUCT CERTIFICATION

CERTIFICATE NO.: CQC23134375881

Valid from: Feb.10,2023

Valid until: Feb.09,2028

NAME AND REGISTERED ADDRESS OF THE APPLICANT Zhuhai Longyu Technology Co., Ltd
Zhuhai Longyu Technology Industrial Park, Chancheng 1st Road, Qianwu Town, Doumen District, Zhuhai

NAME AND REGISTERED ADDRESS OF THE MANUFACTURER Zhuhai Longyu Technology Co., Ltd
Zhuhai Longyu Technology Industrial Park, Chancheng 1st Road, Qianwu Town, Doumen District, Zhuhai

NAME AND LOCATION OF THE FACTORY Zhuhai Longyu Technology Co., Ltd
Zhuhai Longyu Technology Industrial Park, Chancheng 1st Road, Qianwu Town, Doumen District, Zhuhai

PRODUCT NAME, MODEL AND SPECIFICATION PCB
LYCCL-140,LYCCL-150,LYCCL-170,KB-6160,S1141 , Thinkness:0.38-3.2mm Flammability:V-0 Ball Pressure:160°C PTI 250 Infrared Analysis,Differential Scanning Calorimetry(DSC), Thermogravimetry (TG) to see report Ref.No:V084-36574-S

THE STANDARDS AND TECHNICAL REQUIREMENTS FOR THE PRODUCTS GB/T 19466.1-2004;GB/T 19466.2-2004;GB/T 19466.3-2004 ;GB/T 33047.1-2016;GB/T 4207-2022;GB/T 4588.2-1996;GB/T 5169.16-2017;GB/T 5169.21-2017;GB/T 6040-2019

TYPE OF CERTIFICATION SCHEMES Product Testing + Follow up Factory Inspection

This is to certify that the above mentioned product(s) complies with the requirements of certification rules of CQC13-471301-2018.

The validity of the certificate is subject to positive result of the regular follow up inspection by issuing certification body until the expiry date.

The certificate information is available through the QR code below or CNCA's website: www.cnca.gov.cn



SIGNATURE:

谢肇煦



CHINA QUALITY CERTIFICATION CENTRE

